



好 · 药 · 由 · 此 · 而 · 生  
Good Medicine Comes From Here

河北敬业医药科技股份有限公司  
HEBEI JINGYE MEDICAL TECHNOLOGY CO., LTD.

联系我们  
Contact Us



电话 | Tel: +86 317 5481789  
手机 | Mobile: +86 139 3189 9944



官网 | Website:  
[www.hbjymt.com](http://www.hbjymt.com) (中文) [www.jingyemedical.com](http://www.jingyemedical.com) (English)



邮箱 | Email:  
[info@jingyemedical.co.uk](mailto:info@jingyemedical.co.uk)



地址 | Address:  
河北省沧州市渤海新区临港经济技术开发区西区经一路东  
East of Jingyi Road, West Zone of Lingang Economic and Technological  
Development Zone, Bohai New Area, Cangzhou, Hebei, China

关注我们  
Follow Us

扫码关注官方微信



Follow Official Accounts  
@Jingyemedical



# 敬业医药

JINGYE MEDICAL

专业生产水杨酸、阿司匹林  
Specialising in Salicylic Acid and Aspirin

# 公司简介

## ABOUT US

Hebei Jingye Medical Technology Co., Ltd. ("Jingye Medical") is affiliated with Jingye Group, a Fortune Global 500 company. It is a China-based professional pharmaceutical manufacturer serving the global market. Founded in 1988, the company has long focused on the research, development, production and service of salicylic acid and aspirin, and has established a core product portfolio covering technical-grade salicylic acid, sublimed salicylic acid, pharmaceutical-grade salicylic acid and aspirin.

Jingye Medical upholds the principles of quality, compliance, integrity and long-term cooperation. The company has established and operates a GMP quality management system covering the full production process, with strict control over key stages including production, testing and delivery. It continues to enhance product consistency, supply stability and customer service capabilities.

 **1988**  
公司正式成立  
Founded in 1988

 **3.5<sup>+</sup>** 亿元  
总投资规模  
Total Investment  
USD 53 million +

 **100<sup>+</sup>** 亩  
厂区占地面积  
Site Area 16.5 acres +

设计年产能  
Designed Annual Production Capacity

|                   |                                               |
|-------------------|-----------------------------------------------|
| <b>20,000</b> TPA | 医药中间体水杨酸<br>Salicylic Acid Intermediate       |
| <b>2,000</b> TPA  | 原料药水杨酸<br>Pharmaceutical-grade Salicylic Acid |
| <b>8,000</b> TPA  | 原料药阿司匹林<br>Aspirin API                        |

\*TPA = tonnes per annum, 即吨 / 年

河北敬业医药科技股份有限公司（简称“敬业医药”）隶属于世界 500 强敬业集团，是一家立足中国、服务全球市场的专业医药制造企业。公司始建于 1988 年，长期专注于水杨酸、阿司匹林的研发、生产与服务，已形成工业水杨酸、升华水杨酸、药用水杨酸、阿司匹林等核心产品体系。

敬业医药坚持品质、合规、诚信与长期合作的发展理念，建立并运行覆盖全流程的 GMP 质量管理体系，严格把控生产、检验和交付等关键环节，持续提升产品一致性、供应稳定性和客户服务能力。

为进一步加强医药业务，敬业医药于 2016 年 5 月迁至位于河北省沧州市渤海新区临港经济技术开发区的生物医药产业园。新厂区占地 100 余亩，总投资超过人民币 3.5 亿元。公司具备较完善的产业布局和规模化生产能力，设计产能包括医药中间体水杨酸 20,000 吨 / 年、原料药水杨酸 2,000 吨 / 年及原料药阿司匹林 8,000 吨 / 年。

敬业医药拥有自营进出口权，产品远销全球 36 个国家和地区，并与众多国内外医药企业建立了长期稳定的合作关系。公司以高效响应、专业跟进和稳定交付，致力于成为全球客户可信赖的长期合作伙伴。

To further strengthen its pharmaceutical business, Jingye Medical relocated in May 2016 to the Bio-pharmaceutical Industry Park in Lingang Economic and Technological Development Zone, Bohai New Area, Cangzhou, Hebei. The new manufacturing site covers over 100 mu (approximately 16.5 acres), with a total investment of over RMB 350 million (approximately USD 53 million). The company has developed a well-planned industrial layout and large-scale production capacity, with designed annual capacity of 20,000 tonnes of salicylic acid intermediate, 2,000 tonnes of pharmaceutical-grade salicylic acid API and 8,000 tonnes of aspirin API.

Jingye Medical holds independent import and export rights. Its products are exported to 36 countries and regions worldwide, and the company has established long-term and stable cooperation with many domestic and international pharmaceutical enterprises. With prompt response, professional follow-up and stable delivery, the company is committed to becoming a trusted long-term partner for customers worldwide.

# 产品展示

## OUR PRODUCTS

### 阿司匹林

Aspirin

| 产品名称<br>Product | 规格（目）<br>Specification                   | 检测标准<br>Standard    |
|-----------------|------------------------------------------|---------------------|
| 阿司匹林<br>Aspirin | 可特殊定制<br>Custom specifications available | ChP / BP / EP / USP |

| 阿司匹林规格<br>Aspirin Specifications                                                    |  |
|-------------------------------------------------------------------------------------|--|
| 20-40 mesh   20-60 mesh   60-80 mesh<br>>40 mesh   >80 mesh   >100 mesh   >120 mesh |  |



阿司匹林  
Aspirin



阿司匹林包装展示  
Aspirin Packaging

### 水杨酸系列

Salicylic Acid Series

| 产品名称<br>Product                              | 级别<br>Grade                 | 检测标准<br>Standard         |
|----------------------------------------------|-----------------------------|--------------------------|
| 工业水杨酸<br>Technical Grade Salicylic Acid      | 工业级<br>Technical Grade      | HG/T 3398-2003           |
| 纯化水杨酸<br>Purified Salicylic Acid             | 纯化级<br>Purified Grade       | Q/83JY02-2017            |
| 升华水杨酸<br>Sublimed Salicylic Acid             | 升华级<br>Sublimed Grade       | Q/JYYYKJ 001-2018        |
| 药用水杨酸<br>Pharmaceutical Grade Salicylic Acid | 药用级<br>Pharmaceutical Grade | ChP / BP / EP / USP / JP |



工业水杨酸  
Technical Grade Salicylic Acid



升华水杨酸  
Sublimed Salicylic Acid



药用水杨酸  
Pharmaceutical Grade Salicylic Acid



水杨酸包装展示  
Salicylic Acid Packaging

# 质量管理

## QUALITY MANAGEMENT

敬业医药建立并运行覆盖全流程的 GMP 质量管理体系，并可根据产品等级和客户要求，按照 ChP、BP、EP、USP 等适用药典标准进行生产和质量控制。

依托先进的生产设施、严格的质量控制程序和专业的技术支持，敬业医药致力于为全球医药及相关行业客户提供稳定、可靠的产品与服务。

Jingye Medical has established and operates a GMP quality management system covering the full production process. The company can manufacture and control products in accordance with applicable pharmacopoeial standards, including ChP, BP, EP and USP, depending on product grade and customer requirements.

Supported by advanced production facilities, strict quality control procedures and professional technical support, Jingye Medical is committed to providing stable and reliable products and services to customers in the pharmaceutical and related industries worldwide.



# 资质证书

## CERTIFICATES & QUALIFICATIONS



**药品生产许可证**  
Drug Manufacturing Licence



**GMP 符合性通知**  
GMP Compliance Notice



**出口欧盟原料药证明**  
Written Confirmation for Active Substances Exported to the EU



**REACH 注册证书**  
REACH Registration Certificate



**水杨酸药品出口销售证明**  
Certificate of Export Sales for Salicylic Acid



**阿司匹林药品出口销售证明**  
Certificate of Export Sales for Aspirin



**化学原料药再注册批准通知书：水杨酸**  
Chemical API Re-registration Approval Notice: Salicylic Acid



**化学原料药再注册批准通知书：阿司匹林**  
Chemical API Re-registration Approval Notice: Aspirin



**质量管理体系认证**  
Quality Management System Certificate

# 突出优势

## COMPETITIVE ADVANTAGES



### 质量优势 Quality Advantage

公司可根据产品等级和客户要求，按 ChP、BP、EP、USP 等主要药典标准供应相关产品。公司在生产全过程中实施严格质量控制，以确保产品一致性和可靠性。

Our products can be supplied in compliance with major pharmacopoeial standards, including ChP, BP, EP and USP, depending on product grade and customer requirements. We maintain rigorous quality control throughout the production process to ensure product consistency and reliability.

### 规格优势 Specification Advantage

公司可根据客户需求，提供覆盖不同规格、包装选项和运输要求的定制化解决方案。

We can provide customised solutions covering different specifications, packaging options and transportation requirements to meet customer needs.

### 服务优势 Service Advantage

公司提供及时响应的客户服务、专业的技术沟通和合作全过程的持续跟进。

We provide prompt customer service, professional technical communication and continuous follow-up throughout the cooperation process.

### 成本优势 Cost Advantage

依托完善的园区配套设施和良好的港口区位优势，公司在原料供应、加工协同和出口物流方面具备效率优势。

Supported by complete industrial park facilities and an advantageous port location, the company benefits from efficient raw material supply, processing coordination and export logistics.

### 区位优势 Location Advantage

公司生产基地位于国家级临港经济技术开发区，毗邻黄骅港和天津港。完善的海陆交通网络可支持高效的国内外物流运输。

The manufacturing site is located in the national-level Lingang Economic and Technological Development Zone, close to Huanghua Port and Tianjin Port. Its integrated land and sea transport network supports efficient domestic and international logistics.

# 合作伙伴

## OUR PARTNERS

敬业医药已与医药、化工及相关行业的众多客户和合作伙伴建立合作关系。

Jingye Medical has established cooperation with many customers and partners across the pharmaceutical, chemical and related industries.

### 部分客户及合作伙伴

Selected Customers and Business Partners



# 企业文化

## ENTERPRISE CULTURE



### 企业精神 Corporate Spirit

务实求精，永远争第一  
Pragmatism. Excellence. Leadership.



### 品牌定位 Brand Positioning

绿色敬业，精品敬业，诚信敬业  
Green Jingye. Quality Jingye. Integrity Jingye.



### 服务理念 Service Philosophy

换位思考，感悟客户需求  
主动服务，超越客户期待  
Customer Empathy. Proactive Service.  
Exceeding Expectations.



### 工作作风 Work Style

迅速反应，做事到位  
马上行动，注重效果  
Fast Response. Effective Execution. Result-  
Oriented Action.

# 发展愿景

## OUR VISION



## 致力于成为全球最具竞争力的 水杨酸及阿司匹林生产商

Committed to becoming the world's most  
competitive manufacturer of salicylic acid and aspirin.

